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Kommunala pensionärsrådet 
 
Datum: 2024-04-17 
Tid: 9.00- 12.00 
Plats: Älgen, Citypassagen 
 
Närvarande ledamöter 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
Anna-Karin Kumlin (M) 
Margareta Ekström © 
Robert Mörk, PRO 
Maud Biderstål, PRO 
Claes-Göran Andersson, PRO 
Tage Larsson, PRO 
Bo Fredriksson, PRO 
Stig Ottosson, PRO 
Kristina Lindin, PRO 
Elisabet Norlinder, PRO 
Lars-Erik Jonsson, RPG 
Agneta Jacobsson, RPG 
Sören Hjalmarsson, SPF Seniorerna 
Jan-Elof Jansson, SPF Seniorerna 
Ingrid Gustafsson, SPF Seniorerna 
Gunnar Olsson, SPF Seniorerna 
Eivy Åman-Nilsson, SKPF 
Anita Landin, SKPF 
Pell Uno Larsson, RFSL 
 
Förhinder att delta 
Lars O Molin (KD 
 
Övriga 
Linn Björkstrand, sekreterare 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
 
Eivy Åman-Nilsson, justerare  
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1. Sammanträdets öppnande – upprop  
Upprop genomfördes och närvaro antecknades av sekreteraren.  
 
2. Val av justerare  
Eivy Åman-Nilsson  
 
3. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes utan tillägg.  
 
4. Anmälan av övriga frågor  
 
5. Föregående protokoll  
Godkändes utan tillägg. 

6. Kollektivtrafiken och trafikläget i Örebro 
Fredrik Eliasson och Nina Höijer, Region Örebro län 
Se bilaga 1. 
Diskussion och frågor om flextrafiken, busslinjedragning, färdtjänst med 
mera.  

8. Digitala inköp inom Voo 
Maria Holmberg 
Information och presentation om hur inköp av mat ska göras på iPad i stället 
för att hemtjänsten ska handla och bära tunga kassar. Maria kommer att 
återkoppla efter samtal med Anna-Stina Lander och kommer gärna tillbaka för 
vidare dialog med representanter från rådet.  

9. Budget- och lägesinformation 
Jessica Ekerbring, ordf 
Årsredovisningen och årsbokslutet för 2023 visar ok resultat.  
Förvaltningen för funktionsstöd hade ett stort underskott förra året, till viss del 
handlar detta om att grupp- och servicebostäder är dyra i Örebro kommun. Ett 
arbete har påbörjats för att på sikt sänka kostnaderna.  
Externa köp är en stor kostnad inom Socialförvaltningen. Kostnaderna ses öve 
för just dessa köp som inte helt går att göra i kommunal regi, men delar skulle 
kunna ändras. 
Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen har däremot ett överskott. 
Kostnaderna för försörjningsstöd har minskat med 90 mkr. 
 
Det pågår en diskussion med ÖrebroBostäder om trygghetsbostäder. Det 
kommer att behövas kompetent personal för dessa boenden för att minska 
behovet av hemtjänst. 
 
Gällande vård- och omsorgsboenden så öppnar Askenäs i höst, det nya 
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boendet i Brickebacken kommer att öppna 2025, och i Skebäck 2026.  
Ska även byggas ett boende 2028 men i dagsläget är det en klart var. 
Byggnationen och öppnandet av nya boenden kommer att minska köerna 
framöver. Ca 40 personer står just nu i kö till en plats på ett vård- och 
omsorgsboende.  
 
Socialstyrelsen har gjort en kartläggning om hemlöshet. Mer information 
kommer om detta. 
 

10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
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